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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ  

ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΥΠΟΔΟΜΩΝ & ΜΕΤΑΦΟΡΩΝ  
ΤΜΗΜΑ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ  

 
Αναστάσεως 2 & Τσιγάντε 

101 91 Παπάγου 

Τηλέφωνο: 2106508120 
Τηλεομοιότυπο: 2106508299 

Δ/νση ηλεκτρον. ταχυδρ.: tkvel@yme.gov.gr 

 Παπάγου,  11.03.2020          

Αρ. Πρωτ. :   Β - 106 

 Προς  
τη Βουλή των Ελλήνων 
Διεύθυνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου 
Τμήμα Ερωτήσεων 

  

Κοινοποίηση 
Βουλευτή κ. Κωνσταντίνα Αδάμου 
Δια της Βουλής των Ελλήνων 

 

 
Θέμα: «Πλευρικά διόδια Χαλάστρας» 

 

Σχετ: Η Ερώτηση 3781/05.02.2020 της Βουλευτή κ. Κωνσταντίνας Αδάμου 
 

 

Σε απάντηση της παραπάνω σχετικής Ερώτησης, παρακαλούμε όπως ενημερώσετε την κυρία 

Βουλευτή ότι, σύμφωνα με τα ΦΕΚ 1867 Β΄/29.05.2017 και ΦΕΚ 2090 Β΄/07.06.2018 των 

Υπουργών Οικονομικών - Υποδομών & Μεταφορών, υιοθετήθηκαν οι απόψεις και ο σχεδιασμός 

της «Ταμείο Αξιοποίησης Ιδιωτικής Περιουσίας του Δημοσίου Ανώνυμης Εταιρείας», για τη 

χωροθέτηση των μετωπικών και πλευρικών σταθμών διοδίων και τον καθορισμό τελών διοδίων 

στην Εγνατία Οδό και τους κάθετους άξονες αυτής, τροποποιώντας την υπ΄αριθ. Απόφαση 

6686/14.11.2014 (ΦΕΚ 3086 Β΄/17.11.2014) των Υπουργών Οικονομικών και τότε Υποδομών, 

Μεταφορών & Δικτύων.  

 

Ο βασικός λόγος επιλογής των θέσεων των πλευρικών σταθμών διοδίων, εκ των οποίων ένας 

είναι και αυτός της Χαλάστρας που αναφέρεστε, δεν είναι  εισπρακτικός, αλλά η αποφυγή 

διέλευσης κυρίως των βαρέων οχημάτων, τα οποία, προκειμένου να αποφύγουν τα μετωπικά 

διόδια του κύριου άξονα, διέρχονται μέσα από κατοικημένες περιοχές, με αποτέλεσμα τον 

υψηλό δείκτη ατυχημάτων και την καταστροφή του τοπικού οδικού δικτύου, το οποίο δεν είναι 

κατασκευασμένο, για να δέχεται φορτία που μπορεί να ανέρχονται και πολύ πάνω των 50 

τόνων.  Να προσθέσουμε ότι, ενώ στους υπόλοιπους αυτοκινητόδρομους της Χώρας η τιμή 

χρέωσης ανέρχεται σε σχεδόν 0,07€/χλμ, στην εν θέματι περίπτωση παραμένει η χρέωση σε 

0,03€/χλμ. 
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Εντός του 2020 και, αφού θα έχει διερευνηθεί το προφίλ των χρηστών του σταθμού διοδίων, 

θα εξεταστεί η δυνατότητα να υπάρξουν εκπτωτικά πακέτα για τους συχνούς χρήστες.  

 

Τέλος, αναφορικά με το τρίτο ερώτημα, σας ενημερώνουμε ότι δεν έχει περιέλθει στην αρμόδια 

Διεύθυνση Οδικών Υποδομών της Γενικής Γραμματείας Υποδομών κανένα αίτημα από τον Δήμο 

Δέλτα ή την αρμόδια Περιφέρεια για χρηματοδοτική συνδρομή, προκειμένου να υπάρξουν 

παρεμβάσεις στο οδικό δίκτυο της περιοχής. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Εσωτερική διανομή: 

Ιδιαίτερο Γραφείο Υπουργού Υποδομών & Μεταφορών 

 
Ο Υπουργός 

 
 

 

      Κωνσταντίνος Αχ. Καραμανλής 
 
 
 
 

Ακριβές Αντίγραφο 
Π. Καμπύλη 
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